
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
TAMARIU,  DEL DIA 23 DE NOVEMBRE DE 2019 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Jaume Palahí 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Albert Comas 
Sr. Jordi Miracle 
Sra. Anna Pellicer 
Sra. Susan Pellicer 
Sr. Alfons Iruela 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Temes pendents a Tamariu 
 
Comença la reunió a les 11:15 h. S’excusa la presència de: 
Sr. Marc Piferrer 
Sr. Daniel Casanovas  
Sr. David Cerquero 
Que no els ha estat possible venir. 
 
Inicia la reunió l’alcalde explicant que aquesta reunió és diferent a les anteriors donat 
que fa més d’un any que el Consell de Gestió i Participació de Tamariu no es reunia i 
per tant, no hi ha seguiment d’incidències anteriors sinó que aprofitarem la reunió per 
valorar i analitzar els temes pendents que han presentat els membres del Consell de 
Gestió: 
 

1- A nivell d’inversions i obres: 
 
Clavegueram: La fase 3 de les obres ja han estat licitades, va acabar el termini de 
presentar sol·licituds el 19 de novembre i ara s’hauran d’obrir els sobres presentats per 
valorar les sol·licituds presentades. Es comunica al Consell que amb l’enviament de la 
present acta se’ls farà arribar l’Edicte on es descriu en què consistirà aquesta nova 
fase. 
 
Pla Director de Tamariu: El sr. Palahí explica que encara no s’ha finalitzat, donat a que 
l’enginyer ha anat treballant en les diferents fases que s’han executat. Es mirarà de 
poder donar un termini als membres del Consell. 
 



                                           
 

 

 

Restitució del canal d’aigua direcció Aiguadolça i treure els blocs de pedra de l’antiga 
escala d’obra de l’embarcador: (per recuperar la platja de la zona llevant davant de 
Can Maset impedint que el mar continuï gratant els fonaments del Passeig Marítim): 
Els membres del Consell s’han reunit amb l’enginyer del pla director per a què valori la 
situació. Ho mirarà amb un catedràtic de l’UB especialista en la matèria. Restem a 
l’espera de la resposta per saber quines mesures s’han de prendre. El sr. Miracle 
comenta que l’aigua grata el muret per sota i va buidant el passeig per dins. Farà 
arribar l’històric de fotografies a l’Úrsula per a què ho derivi a Serveis Tècnics de 
l’Ajuntament. 
 
Plataforma de l’embarcador: Comenten que s’ha de reparar i consolidar perquè està 
descalçada. El regidor explica que va vinculat al punt anterior i que s’haurà d’esperar a 
veure què dictaminen els tècnics. 
 
Estació transformadora: desviament i canalització de les aigües dels baixants del 
carrer Joaquim Mir. El sr. Palahí explica que estarà fet abans de setmana santa. 
 
Camí de Ronda fins la Perica (baranes i il·luminació): Hi ha un projecte de GISA del 
2007- 2009 que mostra el Consell (l’ajuntament també el té) on el camí de ronda passa 
pel mig de la Finca de l’Abril fins arran de piscina. Òbviament l’expropiació ha de ser 
sempre l’últim recurs i el Consell comenta que està d’acord amb l’ajuntament que no 
és la solució òptima. El sr. Comas vol convocar una reunió amb el cap de tècnics de la 
Generalitat per buscar solucions perquè l’expropiació no és una solució. 
El Ministeri antigament no permetia fer camins de ronda en zona marítim – terrestre ni 
a la zona de protecció, per això va tant endins. Ara el Ministeri segons quins punts ho 
permetria. Es faran els contactes necessaris per reprendre el projecte. El Sr. Palahí 
s’ofereix a anar a la reunió amb la Generalitat. 
 
Arranjament asfalt i voreres dels carrers Ramón Cases i Bellavista: Se’n parlarà amb la 
direcció del Hotel Hostalillo. Primer s’ha de saber si realment només és un repàs 
asfàltic o s’ha de fer la caixa noca del carrer. 
 
Desafecció passeig marítim: S’estan traient els balconets de les cases perquè Costes 
els fa treure de front marítim per autoritzar les obres que s’han de fer a les cases, sinó 
no autoritzen. La Disposició addicional  marca que es poden desafectar si compleixen 
amb una sèries de condicions (que el Consell considera que Tamariu reuneix) i 
després ja passaria a ser competència de l’ajuntament.  El Sr. Miracle passarà per 
escrit l’explicació de l’addicional per fer-ho arribar a serveis Jurídics i el Sr. Palahí hi 
parlarà per veure què s’hi pot fer. 
 

2- Peticions per la temporada d’estiu: 
 
Recollida d’escombraries: el Consell comenta que s’ha de resoldre la problemàtica. El 
Sr. Palahí exposa que el punt d’acopi de 2018 no va funcionar massa bé. El del 2019 
ha funcionat millor. S’han eliminat els contenidors del Consell Comarcal i ara la 
recollida a l’estiu és diària i fa que s’acumulin menys escombraries. 
L’alcalde explica que actualment la neteja viària depèn de l’àrea de Serveis Municipals 
i les deixalles de l’àrea de Medi Ambient. A partir de gener entrarà en funcionament 
una àrea nova que englobarà les dues coses (s’està buscant al tècnic/a enginyer que 
l’ha de liderar). El regidor serà el Sr. Palahí. Aquesta persona haurà d’anar buscant 



                                           
 

 

 

solucions a les diferents problemàtiques, des de campanyes a expedients quan siguin 
necessaris, així com a  noves línies de funcionament. 
Una de les principals preocupacions és Tamariu. S’estan plantejant instaurar el porta a 
porta. 
Cal tenir en compte que els nuclis de platges els mesos de juliol i agost generen mes 
residus que tota la resta del municipi.  
Es demana que no es faci la recollida d’escombraries dels negocis al Passeig de 8h a 
10h. El regidor explica que no és fàcil trobar una hora que sembli bé a tothom. 
 
Seguretat Ciutadana: demanen vigilància a les nits i matinades durant l’estiu perquè hi 
ha aldarulls i molèsties que desperten tots els veïns. La Policia ho va controlant però 
quan tanquen certs establiments comencen els aldarulls. El Consell explica que els 
problemes són entre 5 i 7 de la matinada i sobretot dijous – divendres – dissabte. 
S’informarà a la policia per a què ho tinguin en compte. 
 
Ordenació platja i zona de bany: Els membres del Consell volen fer un recordatori 
perquè ara està bé i no volen que hi hagi canvis. Es torna a tenir com es tenia però 
s’ha d’estar pendent del Pla d’Usos. El sr. Palahí parlarà amb l’àrea per a què ho 
tinguin en compte. 
 
Neteja de carrers: fixar l’horari de l’escombradora i el bufador perquè a les 7 del matí 
desperta tothom. Es buscarà una solució, aquest tema el portarà la nova àrea però no 
és fàcil trobar un horari que acontenti tothom perquè després comença la jornada de 
platja i també molesta. 
 
Desfibril·lador a la platja: l’alcalde explica que Dipsalut està fent un replantejament 
perquè no es fan servir, no s’aniran canviant, només a les instal·lacions esportives. On 
sí es posaran és a totes les motos de policia perquè és la Policia qui realment ha fet 
servir els desfibril·ladors. Però tot i això Tamariu és diferent perquè en el temps que  
arriba la policia es pugui atendre, no només a l’estiu tot l’any. L’equip de govern es 
replantejarà posar-ne un al passeig. 
 

3- Altres actuacions: 
 
Col·locar arbres a la Plaça de terra al costat del súper: S’aprofitarà que particulars 
obligats a reposició perquè se’ls ha autoritzat tales n’hi plantin. S’afegirà aquesta plaça 
perquè sigui també un dels llocs de plantar arbres per aquests particulars. 
 
Pavimentar la vorera del carrer de la Riera: Està sobre la taula. Es farà un estudi per 
veure què s’hi pot fer. 
 
Il·luminació de la pineda: l’enginyer de serveis tècnics està fent un estudi per a què 
l’equip de govern prengui una decisió. 
 
Il·luminació pineda missa – parc infantil: en la mateixa situació que el punt anterior. 
 
Excés de retolació indicativa: Es revisarà la retolació perquè el que pot passar és que 
es posa la nova sense retirar l’antiga. 
 
Àncora del passeig: Ja s’ha demanat a Serveis que la clavi bé perquè no quedi la 
punta soterrada. 



                                           
 

 

 

 
Deixalleria: requereixen carnet. Sí, el requereixen i s’ha d’anar a buscar a l’Oficina 
d’Atenció al Ciutadà. 
 
Despreniment Aiguadolça: continuat cap a Sant Pere. El Sr. Palahí en farà un 
seguiment. 
 
Plagues: Paneroles i rates a la zona del passeig i a la zona de darrera. Ja s’ha avisat a 
l’empresa. 
 
 
Escocells davant l’Hotel Tamariu: la gent empassega, s’han d’arreglar. S’anirà a mirar 
amb el Sr. Pau Lladó per buscar una solució. 
 

4- Altres temes que volen comentar l’equip de govern: 
 
Reordenar front marítim Tamariu per negocis: El sr. Palahí explica que de cares a 
l’estiu de 2021 es reordenarà la primera línia de mar de Tamariu: espais, terrasses, 
pèrgoles, etc. La prioritat ha de ser el vianant. Es demana que es tingui cura de no fer 
mal als negocis i a la clientela. 
 
Ordenança per prohibir fumar a les platges: l’alcalde explica que la intenció del govern 
és crear una ordenança per a què no es pugui fumar a les platges. 
 
Partida específica pels nuclis: l’Alcalde i el regidor de nucli expliquen que en el 
pressupost de 2020 hi haurà una partida específica per cada nucli, en el cas de 
Tamariu de 10.000€, per a què el Consell decideixi en què s’inverteix. Es vol provar 
quin resultat dóna.  
 
Aparcament: El sr. Palahí explica que es tenen 3 pre-projectes sobre la taula per 
aparcaments a Tamariu.  Una d’elles és fer un aparcament amb llançadora que faci 
viatges a Tamariu, però no té una solució fàcil. 
 
 
A les 13.15h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Tamariu  


